
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 6. september 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 875
Vil ministeren i forlængelse af REU alm. del – svar på spørgsmål 647 med
henvisning til oplysningen om at ”Når nævnet modtager en sådan dokumenta-
tion, vil nævnet tage stilling til, om ansøgers erhvervsevnetab må anses for at
være højere end 35 %, hvorefter sagen i givet fald vil blive forelagt for Ar-
bejdsskadestyrelsen på ny” oplyse, hvor lang tid det forventes, at det i givet
fald vil tage før sagen kan afsluttes?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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